
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 

20201215. 

 

På grund av Covid-19-pandemin hölls mötet digitalt. 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jimmy Frogsjö, Jari Pellikka,  Mikael Forsman, Ann-Charlotte 

Andersson, Marie Göransson och  Bengt Jemsö. 

 

3. Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

 

5. Kassarapport. Efter en tids strul med banken, se nedan punkt 8, har kassören kunnat 

börja fullfölja sina åtaganden igen. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Inga 

obetalda fakturor finns. Några obetalda vägavgifter finns och p.g.a. ovan nämnda strul 

har dessa blivit liggande men nu ska dessa åtgärdas. 

 

6. Skrivelser:  

- Skrivelse angående vattenansamling vid Kyrkbacken. Vägfogden kontaktar 

vederbörande och föreslår åtgärd.      

- Skrivelse från bostadsrättsföreningen Svärtingehus 1 angående en  refug. Den har 

vägföreningen tidigare skänkt till Svärtingehus 1 vilket gör att de själva ansvarar för 

nämnda refug. 

 

7. Rapporter:  

- Sandlådan längst upp på Bonäsvägen är på plats. 

- Träd på gångvägen mellan vändplanen på Stugvägen och Skarsättersvägen är kapat.                 

- Längs Bonäsvägen  har nya elledningar grävts ner och trots påminnelse till E:on har 

området inte färdigställts. Ny påminnelse! 

 

8. Extra styrelsemöte. 20201120 hölls ett extra styrelsemöte med anledning av att vår 

bank, Nordea, krävde uppgifter om vilka som är vägföreningens firmatecknare. Det är nu 

åtgärdat. 

 

9. Kommunalt övertagande av vägföreningar. Någon vägförening i kommunen har drivit den 

frågan vidare via en JO-anmälan. Svaret därifrån pekar på att det finns en väldigt liten 

chans vinna den processen och risken är att man drar på sig stora advokat- och 

rättegångskostnader. Vi håller fast vid vår tidigare ståndpunkt att vi inte är beredda att 

dra på vår föreningen/medlemmarna den typen av kostnader. (Se protokoll från 

20200518). 

 

10. Övriga frågor.  

- Växtlighet, gräs, vid ett farthinder på Bonäsvägen hindrar vatten att passera. Ska 

åtgärdas. Vid samma farthinder finns en ”betonggris”. Den ska vi ta bort.  

- Andra ”betonggrisar” inom området ska förses med bättre reflexer. 

 

11. Årsmöte. Vid den här tiden på året brukar vi planera in ett årsmöte. Det brukar ligga i 

mars men p.g.a. pandemin senarelägger vi årsmötet då vi förhoppningsvis vet mer under 



vilka former vi kan ha ett årsmöte, digitalt eller fysiskt? Besked om detta kommer efter 

nästa styrelsemöte som äger rum onsdagen 20210217 kl. 18.00.  

 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  

http://www.svartingeostravagforening.se/


 


